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Årsmöte Hedens Vattenledningsförening 2024-03-24 
Plats: Hedens bystuga kl. 14.00 

 

Vid årsmötet diskuterades följande punkter. 

1. Mötets öppnande och fastställning av dagordning 

Mötet öppnades av föreningens ordförande Kent Fisk. Till dagordningen tillades val 
av valberedning. Den ändrade dagordningen godkändes av stämman. 

 

2. Fråga om stämmans behöriga utlysande 

Stämman ansåg att årsmötet var behörigt utlyst. 

 

3. Val av ordförande och sekreterare vid stämman, samt två justeringsmän 
att justera dagens protokoll 

Till mötets ordförande valdes Kent Fisk och till sekreterare Björn Quickers. Till 
justeringsmän valdes Mats Nobelius och Göran Petri. 

 

4. Verksamhetsberättelse 

Ordförande Kent Fisk läste upp verksamhetsberättelsen. Under året hade flera 
kostsamma läckor skett. Stämman godkände verksamhetsberättelsen. 

 

5. Kassarapport.  

Kassör Björn Östlund gick igenom kassarapporten. Intäkter har varit 87 800kr och 
utgifter 236 000kr. Läckor har kostat 160 000kr. Årets resultat är negativt beroende 
på de kostsamma läckorna. Tillgångarna är 324 000 kr. 
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6. Revisorernas rapport. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet. 

Revisorernas rapport lästes upp där revisorerna Göran Petri och Johanna Nobelius 
godkänt redovisningen. 

Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

7. Frågan om arvoden. 

Det beslutades att arvodena skulle höjas för kassör och sekreterare till 900kr/år. 
Ersättning oförändrad till ordförande 350kr/år och maskinist 1500kr/år. 

 

8. Val av maskinist för anläggningen på 1 år. 

Johan Tidigs omvaldes som maskinist. 

 

9. Val av ordförande på 1 år 

Till ordförande på 1år omvaldes Kent Fisk. 

 

10.  Val av kassör på 2 år 

Till kassör på 2år valdes Anton Östlund. 

 

11. Val av 2st styrelsesuppleanter och 2 revisorer på 1 år. Val av valberedning. 

Som styrelsesuppleanter nyvaldes Mats Sernfält och omvaldes Johan Tidigs. 

Som revisorer omvaldes Göran Petri och Johanna Nobelius. 

Till valberedning valdes Björn Hedman och Jonas Dahlberg. 
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12. Frågan om vattenavgifter och nya medlemmar. 

Det beslutades att vattenavgiften skulle vara oförändrad på 700kr per hushåll och år. 

Det beslutades att vattenföreningen även ska ta in byavgiften. 

Det beslutades att anslutningsavgiften skulle ändras till 5 000kr. 

En ny ansökning om anslutning hade inkommit från Jonas Dahlberg och Linda 
Stenberg. Årsmötet godkände deras ansökan att bli medlemmar. 

 

13. Förslag att ombilda Vattenledningsföreningen. 

Björn Östlund presenterade ett förslag om att använda Vattenledningsföreningen 
som motpart till kommunen angående vägskötsel. Kommunen har hittills ställt sig 
positiv till detta. Eftersom Vattenledningsföreningen redan fakturerar alla hushåll i 
byn för vatten så finns redan den delen färdig. Det som saknas är ett avtal med 
Jordägarna (S:19 samfälligheten) om nyttjande av vägen. Om detta genomförs 
behöver Lantmäteriet inte genomföra någon förrättning angående vägsamfällighet i 
Heden. Stämman beslutade att fortsätta arbetet med att ombilda 
Vattenledningsföreningen. 

För att förbereda en ändring av Vattenledningsföreningen till en Väg och 
Vattenföreningen föreslogs att utöka styrelsen till 5st ledamöter och 2st suppleanter.  

Stämman beslutade att godkänna ändringen.  

 

14. Val av ytterligare 2st styrelsemedlemmar  

Som styrelsemedlem på 2år valdes Johan Tidigs. 

Som styrelsemedlem på 1år valdes Mikael Axelsson. 
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15. Övriga frågor. 

Vid införande av Kommunalt VA i Heden är ett möjligt scenario att många väljer 
kommunalt vatten och därmed ökar kostnaderna för de som vill ha kvar byns vatten. 
Dessutom är det oklart om kommunens miljökontor tillåter användning av vattnet 
utan kostsam rening då vattnet idag har en flourhalt (1.8) något över gränsvärdet 
(1.5). Vattnets flourhalt har alltid legat på dessa nivåer och en ändring av 
gränsvärdena har gjort att vattnet numera ligger över de lägre gränsvärdena. 

 

16. Mötets avslutande. 

Mötets ordförande Kent Fisk förklarade mötet avslutat. 

 

 

Skrivet av Sekreterare    Ordförande 

 

Björn Quickers      Kent Fisk 

Datum      Datum 

 

Justerare       Justerare 

 

Mats Nobelius     Göran Petri 

Datum      Datum 


